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Egy Mester tanítása a vallások eredetéről és céljáról



Köszönetnyilvánítás
A legfőbb köszönet a Szeretet Istenét, lelki és szellemi Szüleimet és Adamus Saint Germain

Mestert illetik, akik elvezettek a Személyes Történetemhez, és a mai napig nem hagyják, hogy attól
eltérjek, habár igen sok a kísértés, és még több a támadás. Ők a védelmem. Nélkülük sehol sem
lennék már.

Köszönet illeti a volt házastársamat is, aki megtanított arra, hogyan tud egy apró törékeny virág
szikkadt tájon, repedezett beton repedései közt is feltörni az Ég felé számtalan csapás közepette.
Hálás  vagyok  az  egyetlen  Fiamnak,  akinek  én  is  segíthettem  ezzel  a  sors  feladatának
beteljesítésében.  Imádkozom  azért,  hogy  láthassam,  amint  befejezi  azt,  amit  réges-régen
félbehagyott ugyanezen a bolygón. Köszönöm mindenkinek, aki az utam során tanított vezetett, és
hála mindazokért, akik kiállnak a könyvben foglalt tanítások, és annak célja mellett.

Ti vagytok az Újjászületett Föld MAGvetői. Éljetek szívből, és szárnyaljatok, mint egy madár.
Mutassátok meg minél több embernek, hogy a szabadság, szer-elem és szakrális szexualitás nem
bűn, hanem ÉL-vezet.



Előszó
A cím meglepő, és megdöbbentő lehet sokak számára. Őszintén szólva direkt így adtam meg

mindenféle ájtatos cukormázat mellőzve.

 

Ugyan Sátán, mint személy, vagy különálló lény nem létezik, de mint energia igenis jelen van
ezen a bolygón. Úgy is hívhatnám: bűntudat, félelem, aggodalom, megfelelési kényszer.

 

A Sátánt – és a különféle elnevezésű alakjait az egyházak találták ki, és az emberi képzelet adott
neki alakot, jellemet, és erőt. Gyakorlatilag a bolygón lévő lakosság jelentős része valami olyantól fél,
aki soha nem is létezett, és ezt mind filozófiailag, mind tudományosan bebizonyítom a könyvben.

 

Egy mester vagyok az univerzumban fellelhető számos másik mellett, akik azért jöttünk erre a
bolygóra, hogy elősegítsük azt, amit oly sokan próbálnak most megakadályozni: a tudatrobbanást.

 

Szerte az univerzumokban különféle fajokból küldöttek érkeznek a Földre (és az ehhez hasonló
planétákra), azért hogy tapasztalati úton segítsék az itt élőket a Szeretet megélésében. Ezt a bolygót
jelenleg  nem  a  tudatosságot  képviselő  egyének  irányítják  mind  állami,  mind  egyházi  szinten
egyaránt.  A  tényleges  vezetőknek  nem  érdekük  az  emberiség  tudatosabb  életrendbe  való
szerveződése. Ők a fél-elem energiájából táplálkoznak. Ám joggal vannak itt, és jogosan (a Karma
Törvénye által) irányítanak.

Egyetlen  megoldás  vezet  ki  a  jelenlegi  helyzetből:  A  megengedés  gyakorlása.  Én  beszélek
tömeges felébredésről, mert ez képtelenség jelen társadalmat tekintve. Ám a Vízöntő korba lépve
igenis szükség van egy „kisebb” szemléletmódváltásra a technikai,  politikai,  gazdasági,  és lelki
fejlődést  illetően.  A  könyv  emiatt  nem  egy  szokványos  írás.  Nem  valami  olyan,  amit  az  ezo
részlegben már megszoktatok. Állami részről ugyan nem fogok sokat szólni- egyházi oldalról viszont
annál inkább.

 

Tudni  kell  rólam,  hogy  alapvetően  sosem  kaptam  sem  vallásos,  sem  spirituális  nevelést
gyerekkoromban. A bennem lévő tudás, és az érzelmi intelligenciába kódolt információk a szeretet
valódiságáról azonban kivezettek minden csoportból, és egyházi felekezetből, amelyeket meg kellett
élnem,  hogy  a  kulisszák  mögé  láthassak.  S  megtanuljam  elfogadni,  és  megengedni  azt,  ami
aktuálisan történik. Mindenféle harc, és ellenállás nélkül.

 

Tanításom olykor keménynek és Élesnek tűnhet egyes emberek számára. Hiba és alapvető Hiba
között ugyanis különbség van. Ahogyan ítélkezés és az Igazságban szólás közt is. Van, amikor az
ember  tulajdonságai  közé  olyanok ékelődnek be,  mint  a  feledékenység,  vagy  undok viselkedés
másokkal. Amikor ezt megszóljuk- hely-idő- körülményt figyelmen kívül hagyva- , akkor az érzéketlen
hiba keresés, és nem vall túl nagy alázatra sem. Ám amikor az ember tulajdonságai közt olyanokat



fedezünk fel, mint a gyilkosság, mások szemen szedett, anyagi érdekeltségből fakadó szándékos
(vagy nem teljesen szándékos) megtévesztése, kizsákmányolása hosszútávú lelki kizsigerelése, akkor
azt  szóvá  kell  tenni.  Hely-idő-körülménytől  függetlenül.  Kedvesen,  ám  annál  határozottabb
hangnemben. Ennek elmarasztalást a mindenkori hatályban lévő törvényhozás is bünteti.  Ugyan
most a fenti példámban egy adott egyénről beszéltem, a könyvemben egyházakról, vallásokról fogok
szólni konkrét személyt/személyeket nem nevén nevezve. Kivéve azokat, akik erre felhatalmazást
adtak nekem.

Fontos  azonban  megjegyezni,  hogy  amiért  az  embert  sem szabad  elvetni,  azért  mert  hibái
vannak, úgy az Istenbe vetett hitet sem szabad a kútba dobni, azért mert a Földön lévő összes
egyház vizet prédikál és bort iszik. A könyv tehát nem ateistáknak íródott.

 

Sem Jesuának, sem Allahnak, sem Krisnának nem vágya, hogy a Szeretetet intézményesített
keretek közt gyakorolják az emberek. Hogy miért? Azért,  mert a Szeretetet önmagában véve a
Szabadság Madara. Az intézmény pedig egyenlő egy jó nagy kalitkával.

A szeretet ugyan soha nem hal meg, DE az intézmények kalitkáján belül igen. Egy ideig ott van,
majd eltávozik. Éppen ezért minden egyes ilyen közösség kezdeti hangulatában még benne van az a
boldogság, amit ez a gyönyörűséges madár tud nyújtani önMAGából. Kirepülését követően tátongó a
helyét átveszi a hidegség, és a közöny egyre természetesebbé váló megszokása. Oly mértékben, hogy
már ezt tudják be a valódi szeretet állapotának. És oly mértékben, hogy már azt is kijelentik, hogy mi
emberek igazából nem is tudjuk Istent úgy szeretni, ahogy kell. Ráadásul ezt az újra és újra átírt,
idegen nyelvekről átfordított egyházi írásokból „klasszul” alá is támasztják. Mindezt nagyon könnyen
elhiszi az ember, nagyon könnyen beépül a sejtmemóriájába (tudatalatti), és bizony nem árt 1-2
kvantummechanikai gyógyítói eljárás birtokában lenni, hogy ezeket onnan kioperálja az ember fia.
Azon  emberek  pedig,  akik  nem  ismernek  ehhez  hasonló  módszereket,  akár  évezredekre  is
elveszthetik  a  lehetőséget  önMAGukkal,  az  Istennel  való valódi  kapcsolatukra.  Ez volt  a  Halak
korszak természete. Vallások egymás hegyén hátán. A technika korát ez azonban csak hátráltatja. A
lelki materializmus sokkalta veszélyesebb ugyanis, mint a materializmus. A szíveteket átszúrhatják
egy karddal, és belehaltok egy szinten. De ha a szíveteket egy lelki karddal szúrják át, akkor több
szinten kezdtek elvérezni.

 

Engem megtanítottak arra, hogy sose harcoljak. Mégis az elmúlt másfél évtizedem olyan volt,
mint  egy  valóságos  világháború.  Életem  utolsó  ilyen  állomásával  le  is  tettem  a  kardot,  és
kijelentettem, hogy én soha többet senkivel és semmivel nem vívok többet küzdelmet.

Kiálltam a pusztába,  és  elmondtam Istennek,  hogy elegem van.  Nagyon elegem van!  Hiába
minden, itt az emberek egy része valamilyen egyházi közösségben vagy azt hangoztatja, hogy övék
az egyedüli út, és az hozza csak az üdvösséget, vagy bele vannak gajdulva valamilyen politika pártba
azt remélve, hogy majd az hozza el számukra a nagy gazdasági világ megváltást, és ily módon tudnak
segíteni a közjó érdekein. Ledobtam a porba a kardot, és közöltem Istennel, hogy én befejeztem.
Kész. Ennyi volt. Építettél egy nagy állatkertet, csak a kerítésre nem volt már megfelelő anyagi
forrásod.  Jobban kellett  volna gazdálkodni  apukám! Összevesztem vele,  és  egy időre ateista  is
lettem,  és  úgy döntöttem,  hogy visszavonulok  egy  csendes  kis  faluba,  és  rózsákat  nevelek,  és
erdőkben barangolok őzek közt.

 



Később fokozatosan ráébredtem, hogy a tapasztalásaimat, és az így fogant tudásomat le kell
írnom olyanok számára, akik már kellően érettek a feldolgozásukhoz ezzel is elősegítve a technika
alapú korban élők tudatának kitágítását egy karantén alá zárt bolygón túli végtelen univerzumra, és
annak felfoghatatlan lehetőségeire.  Kibékültem Istennel.  Ő pedig megmutatta nekem, hogy egy
karddal nem csak harcolni szoktak,

 

.....Isten Kardjával teremtenek új világokat…..

 

 

"Szeresd az igazságot, mutasd meg, hogy milyen vagy, színlelés, félelem és óvatosság nélkül.
Ha az igazságért üldöztetés lesz a részed, fogadd el. Ha megkínoznak érte, viseld el.

És ha az igazságért fel kell áldoznod önmagad, az életed, légy erős az áldozatban."
 

(Giuseppe Moscati (1880-1927), olasz orvos, tudományos kutató és egyetemi tanár. A Szeretet
gyógyít c. film róla készült)



1. fejezet: Mi a célod az életben?
Bizonyára már sokszor feltették ezt a kérdést mindannyiótok számára. Iskolában, állásinterjúk

során, jobb esetben párkapcsolat kezdetén. Az önsegítő iparágból a folyóként áradó könyvek is e
központi kérdés körül forognak: Mi a célod az életben? Mi a vágyad? Mit szeretnél elérni? Mit
szeretnél megvalósítani az életben? Általában a válaszok is általánosak szoktak lenni, és a legtöbb
esetben egy adott külső körülményt határoznak meg. Erre ösztönzik az embereket is. Főként az
üzleti szférához kapcsolódó könyvek. Mi a célod?

Egy autó? Lehetőleg a céged kedvelt márkája, ahol dolgozol. Egy nagyobb ház? Egy család? Egy
fiú? Jobb ruhákban szeretnél járni? Olyan munkahelyre vágysz, ahol a magad ura vagy? Szeretnél
egy olyan állást, ahol senki nem dirigál feletted, és nem kell időre bemenned, sőt még jobban is
keresel, mint abban a rabszolgasorsban, ami kijutott neked? Szeretnél egy szép nőt a feleségednek,
aki  még  okos  is?  Esetleg  egy  izmos  felső  testet?  Vagy  hatalmas,  nagy  mindenkit  vonzó
mandulavágású szemeket? Szeretnél mindennap 16 kört imádkozni az ima füzéren, akármi történik
is  az  életedben?  Szeretnél  évezredekkel  ezelőtt  hordott  ruhákban  járni  hétköznaponként  a
munkahelyedre független attól, hogy ki mit szól? Szeretnél tökéletlen gurunak kikiáltott embereket
szolgálni, és a teljes személyiségedet feladva úgy élni, és gondolkozni, ahogy azaz ember megszabja?
Szeretnéd netán feladni a szabad akaratodat és a felelősséget mások nyakába varrni lelki kötelesség
néven? Szeretnél létrehozni szent hely címen egy vásári  csarnokot? Az minden vágyad, hogy a
templomokban áruld a portékáidat? Szeretnéd megélni,  hogy milyen érzés egyházi eltartottként
adófizetők pénzéből  élni?  Vagy éppen csak olyan szerény álmot dédelgetsz,  hogy egy országot
vezetőként nyilvánosan teljesen szétlopj? Netán az ellenzék színeiben akarod feltüntetni  magad
olyan embereket szidva, akiket ugyanúgy irányítanak a háttérből, mint ahogy téged is fognak, ha a
helyébe kerülnél?

Tessék csak választani. Akkora a lista, hogy nemcsak ezt a könyvet tudnám megtölteni vele,
hanem egy Széchenyi Könyvtárat is megszégyenítő hatalmas épületek lennének ezekkel dugig. A
külső körülményekben foganó vágyaknak ugyanis se vége, se hossza. Bár ez nem számít túl nagy
méretű bolygónak ebben az univerzumban (ráadásul csak a 3. dimenzióról beszélünk), mégis olyan
színes palettája  van annak,  hogy az emberi  élőlény,  hogyan stresszelje  túl  a  másikat,  hogy ez
szerintem  dobogós  lenne  a  hasonló  tudatszintű  planéták  versenyében  is.  Az  egész  jelenlegi
bolygószintű nevelés erről szól. Már gyerekkortól elkezdik, és az élet minden területét gondosan
behálózzák ezzel a módszerrel. Állami és egyházi világot egyaránt. Mivel pedig ebben nőnek fel az
ember  palánták,  ezért  mi  sem természetesebb,  mint  a  stressz.  Olyannyira  belekódolják  már  a
gyerekekbe is, hogy mire felnőnek észre sem veszik, hogy a világ élhetetlen ezen a bolygón. Az
emberiség  egy  részének  feltűnik  ugyan  valami,  és  akkor  keresnek  valami  lelki  menedéket.
Nevezetesen csatlakoznak valamilyen egyházi, tanítványi vonalhoz. Ebből van aztán választék. Ezek
az emberek úgy vélik, hogy teljes lelki békére, és biztonságra lelnek egy-egy ilyen közösségben. Ilyen
alapokkal már nem hat rájuk a külvilág testet-lelket megsemmisítő energiája. Sokan el is vonulnak,
és igyekeznek teljesen kizárni a bolygó egyéb részeit. Kevesebb, mint több sikerrel. Egy későbbi
fejezetben leírom ennek a finom energetikai vonzatát is, hogy miért is nem tudnak ezek az emberek
teljesen elvonulni? Miért buknak el, vagy válnak érzelmileg hidegebbé, mint az egyébként ateista
tárasaik?

Ebben az egész egyházi menedék vételben ugyanis, csak egyetlen egy "csepp" bibi van: Az egész
egyházi világ és a belőlük fakadó vallások azért jöttek létre, hogy az embereket tudat alatt egymás
ellen uszítsák. Mindenkivel elhitetik, hogy övék az egyetlen legfelsőbb, üdvözülést jelentő út. Ez
pedig a felsőbbrendűség tudat egyik legbonyolultabb programja finom fizikai  szinten.  Hatalmas
intelligencia hozta létre, és sokáig szolgálta az itt élők fejlődését. Ám már más korba léptünk be.



 

Az igazi Isten hitbe félig belekeverték a saját hamisságaikat.

 

A  létező  összes  egyházi  írást  újra  és  újra  átírva  (vaisnava,  keresztény,  iszlám  könyveket
egyaránt).  Nekik  is  van ám céljuk,  de  ez  nem az,  amit  oly  sok  hívő  remél  egy  egyházi  hova
tartozásától. A céljuk nagyon tudatos, és őszintén szólva az emberiség azt a mintát követi a célok
elérésében, amit ők diktálnak. Az ő módszerük egyeduralkodóvá és teljesen természetessé vált ezen
a bolygón. Talán már észrevettétek, hogy az önsegítő ipar (mely az Amerikai Egyesült Államok
mindenkori GDP-jének kifejezetten nagy százalékát adja ki évről évre), három lépcsős módszert ad
az embereknek ahhoz, hogy célt érjenek el az életben. MINDIG és minden esetben ez a három lépcső
az alap, és e köré épül az a vonzó körítés, ami mindenhol más, és más.

Amikor önsegítő könyvekről beszélek, akkor nem csak a pénz részét (üzleti szférát) értem alatta.
Tehát nem csak arról van szó, hogyan menjen jobban a vállalkozásod, hogyan légy egyáltalán szabad
úszó a pénz piacon, hogyan légy önmagad ura. Önsegítő könyvek kategóriájába tartoznak azok a
hihetetlenül sok pszichológia módszerek, vagy éppen a fogyókúrás könyvek is, amelyek szinte évről
évre tömegével jönnek ki a futószalagról. És akkor most mondok valamit, ami tudom sokak számára
valóban új lesz: az önsegítő ipar módszerei szerint működik a Földön az összes egyház által előírt
lelki gyakorlat is. Az összes! Katolikus, nyugati vaisnava gyakorlatok, iszlám, buddhista. Igazából
nem létezik a Földön olyan egyházi vonal, amely nem eszerint vezetné a követőit.

 

A közismert három lépcsős folyamat

 

Napoleon Hill a „Gondolkozz és gazdagodj” című könyve az üzleti világban a sikereket elérni
vágyók körében szentírásnak számít. Hiába jött ki több ezer hasonló témájú könyv, azért még mindig
ez az alap. A pénzmágnások egyik legfőbb bibliája. Hogy miért? Úgy vélem, hogy ebben a könyvben
van leírva a legkategorikusabban, hogyan élj pusztán az akaraterőddel, ha valamire is vinni akarod
az életben. Olyannyira szentnek számít ez a pénz világában, hogy ma Európa legkiválóbb MLM
vállalata is ezt ajánlja elsőként mindazok számára, akik szeretnének "minőségibb" életet élni.

Mi ez a három lépcsős folyamat? Mivel egyházi vonatkozásban íródik a könyvem, ezért ebben a
tükörben mutatom be azt, amit nekem pénzügyi akadémián is megtanítottak. Ám egyházi szinten is
ugyanezt a három fokot mutatták be nekem, igaz, a saját írásaikra hivatkozva.

 

1.  Tűzz ki  magad elé  egy célt.  Nagyon határozottan.  Légy hűséges-  lojális  ehhez a  célhoz.
Hűséged feltételezze az egy kizárólagos közösséghez, intézményhez való tartozást.  S ne rettenj
vissza a kizárólagos személyi kultusztól sem. Légy hűséges csak és kizárólag a saját írásainkhoz. Ne
olvass mást. Nincs rá szükséged. Abban minden megtalálsz, amit mi kínálunk neked. Mások még
károsak is lehetnek a lelki fejlődésedre nézve. Határozottságod és hűséged a komolyságod mértéket
mutatja  meg annak függvényében,  hogy mennyire  vagy eltökélt  az  önmegvalósítás  útján,  Isten
odaadó szolgálatában, és Isten szeretetében. Célod mindig lebegjen a szemed előtt. Akárhová mégy,
akármit csinálsz. Tudnod kell a legnehezebb pillanataidban is, hogy miért csinálod? Emlékeztetned
kell magadat a célra! Folyton. Ezzel ébredsz, ezzel alszol. Legjobb, ha mindennapos imáid könyörgő
részébe foglalod. Tovább megyek, egészen ideális,  ha otthon az egyházi írásokból vett verseket



helyezel ki olyan fal felületekre, amelyeket mindig látsz. Olyan verseket, amelyekben ott a cél!

 

2. Itt most azt kellene írnom, hogy dolgozz ki egy tervet, hogyan tudod megvalósítani a célodat.
Az üzlet és pszichológia önsegítő iparának világában ebben még talán nagyobb szabad akaratot
adnak az embernek ugyanis. Elmondanak egy sémát, de abban még nagyobb mozgás teret hagynak.
Az egyház világában nincs szabad akarat ilyen szinten (se). Nem dolgozhatod ki a tervet sem, mert
már előre kidolgozták neked, mint egyéni léleknek. Neked csak a jól bevált utat kell követned. Jobb,
ha nem is nagyon gondolkozol azon, hogy mit miért kell tenned. Egyszerűen kövess egy „egyszerű”
életet,  „emelkedett”  gondolkodásban.  Másolj.  Másolj.  Másolj.  Katolikusoknál  is  vannak erre  jól
bevált liturgiák. A vaisnaváknál ezt a folyamatot szádanának nevezik. Úgy hiszem mindenhol van egy
séma.  Nyugati  vaisnava  körökben  meghatározzák,  hogy  mikor  kelj  fel;  mit  csinálj,  hány  kört
imádkozzál (mennyi ideig tartson egy ima!), kikkel társuljál, kiket kerüljél, mint macska a forró
kását; hogyan beszéljél olyanokkal, akik még bolyonganak (nem azt az utat követik, amit te), hogy
szolgáld Istent; milyen mantrákat kell neki mondani, hogy elégedett legyen veled; hogyan öltözködj,
hogy  Isten  elégedett  legyen  veled,  és  hogy  végkép  egyszerű  legyen  a  folyamat,  még  arra  is
lehetőséged van, hogy úgynevezett "feljebbvalók" helyetted is gondolkodjanak az élet más területein.
Ez baromira normális ám belülről élve, ám mindezt szeretet teljesebb bolygókon úgy nevezik, hogy
biorobot.  Itt  viszont  teljesen  természetesnek  tartják,  és  kérem  szépen  alázatos  mentalitásnak
definiálják.

 

3.  Végül,  de  nem  utolsó  sorban  elérkezvén  a  lépcső  harmadik  fokához  nincs  semmi  más
tennivalónk, mint mozgósítani az akarat erőnket.

 

Ugye milyen egyszerű az egész?

 

1. Tűzd ki a célt.

2. Készíts tervet, vagy a mi esetünkben, gondolkodás nélkül fogadd el a tervet, és másolj. Másolj.
Másolj.

3. Mozgósítsd az akarat erődet.

 

„Egyszerű élet, emelkedett gondolkodás”. Hozzáteszem, igen magas fokú intelligencia hozta ezt
létre, és adta át az emberiségnek ilyen könnyen felfogható formában. Ennek a kornak azonban már
leáldozott. Tény: sokáig szolgálta az itt élő fejlődését.

 

Mi a gond az akarat erő mozgósításával?
Szeretnék neked feltenni egy kérdést kedves Olvasó. A fenti sorokban találsz-e olyan mondatokat,

amelyekről szentül meg vagy győződve, hogy azokban semmi kivetnivaló sincs? Esetleg vannak-e
olyan mondatok számodra, amelyek kifejezetten sértőnek és felháborítónak találsz? Netalántán már



megért benned a gondolat, hogyha ezt még tovább olvasod, akkor hét szentség, hogy a te agyadat is
át fogják mosni, és előbb, vagy utóbb valamelyik pokol bolygón fognak forgatni a tűz felett egy vas
villán nyárspácba mártogatva. Ha bármelyik kérdésre is igennel válaszolsz, akkor szeretnék neked
feltenni két további kérdést. Csak neked, a többiek ki is hagyhatják ezt a részt.

 

Elgondolkodtál-e egyszer azon, hogy az a sok száz millió ember, akik valamilyen egyházi vonalat
követnek már évtizedek óta, nos ők vajon miért nem valósították már meg a szívükben a paradicsom
állapotát?

A  legtöbben  közülük  szigorú  szabálykövetők.  Felelősségteljesen  követik  az  egyház  által
lefektetett lelki gyakorlatokat. Sokan közülük cölibátusban is élnek. Mi több, nem egy vezetőjük is
cölibátusban éli  az életét.  Miért  van az,  hogy ez a sok száz millió ember nem szabadult  fel  a
Szeretetben?

Életem "legnagyobb" válaszát erre egy templomi tanításon kaptam: Azt tanították ugyanis, hogy
itt nem lehet úgy érezni, mint a lelki világban. Az anyagi világ a lelki világ torz tükörképe. Igen. Mint
minden, úgy ez is félig igaz. Ám az a része már szinte ordít a sötétségtől, amikor azt mondják, hogy
itt a szívedben nem élheted meg a paradicsom érzését, vagy a lelki világ érzését. Nem vagy képes
feltételek nélkül szeretni, sőt hova tovább, azt sem tudod, hogyan kell szeretni Istent.

Valójában  azonban  azt  tanítja  minden  írás,  hogy  nem szükséges  elvágyódnod,  hiszen  itt  a
szívedben is megélheted a lelki világot. Kérdezem én akkor: Elgondolkodtál már azon, hogy az a sok
száz  millió  ember,  akik  valamilyen  egyházi  vonalat  követnek  már  évtizedek  óta,  miért  nem
valósították meg ezt önmagukat? Miért vágyódnak el valamilyen ún. mennyei bolygóra? Miért nem
élik a paradicsom szívbéli állapotát húszon és harmincéves emberek itt a Földön? Miért nem élik ezt
tizenévesek,  olyanok,  akiknek  a  szülei  is  hívők,  s  olyanok,  akik  lelki  közösségben nevelkedtek
elvileg? Miért érezni rajtuk a visszafogott, távolságtartó, hideg jellemet? A szeretet, közvetlensége,
melegsége, nyitottsága és feltételek nélküli elfogadása helyett…..

Ez lett volna az egyik kérdésem. Most jön a második. Elgondolkoztál már azon, hogy azok, akik
elvileg a szeretetről prédikálnak- a Fényről- ezek az emberek miért is betegeskednek? Miért betegek
azok a hívők, akik elvileg a Fény útját járják? A Szeretet tisztább szintjeit megvalósító népek közt
ugyanis a Szeretet megélése és az egészség közt egyenlőségjel van kitéve. Náluk tényleg egyszerű
az egyenlet. Számukra elég hiteltelen egy olyan tanító, aki állandóan beteges, és az sem számít túl
szeretetteljes  hívőnek  (bár  ilyen  helyeken  e  fogalom  nem  létezik-  hívő),  aki  szintén  fizikai
problémákkal küzd. Ezt a témakört most nem is fejtem ki bővebben. Majd az Egész-s-ég és fél-elem
című fejezetben.

Tehát gondolkoztál már ezeken úgy, hogy engedélyt adtál magadnak arra, hogy ne csak pár
ember által lefektetett sémában láss egy helyzetet, úgy hogy esélyt adj annak, hogy Isten végtelenül
kreatív? Esélyt adj annak, hogyha láthatóan valami nagyon nem működik, pl. az a több száz millió
lelki gyakorló még mindig szenved, és ugyanazokkal a problémákkal küzd, mint egy materialista,
akkor valami esetleg netalántán hibádzik?

 

Ezennel meghívlak egy útra, amely az egyházi látásmód szerint a pokolba visz. Ám a végén, ha
ugyan van merszed benézni a kapukon, akkor megláthatod, hogy e "pokol" fölé nem azt írták, hogy
"Ki itt belépsz, hagyj fel minden reménnyel", hanem az van rá felvésve, hogy „Ki itt belépsz, hagyj fel
minden jó szándéktól vezérelt önámítással, és hazugsággal"



Tudjátok, hogy valójában mit neveznek az egyházak pokolnak?

 

A tiszta, és önzetlen nyitottságot a Világmindenség egészére, és az egyének öntudatra ébredést,
az EGYHÁZAK , ÉS A VALLÁSOK derűs elhagyásával. Amikor engem erre ráébresztett Isten, akkor
csak annyit mondtam neki, hogy jobb szeretnék sértő maradni, és az ilyen pokolban élni úgy, ahogy
azt az egyházi személyek látják, mint bármikor valamikor is a létezésben egy újabb mesevilágba
kerülni  életeken  át.  Majd  kértem  Őt,  hogy  mentsen  meg  attól,  hogy  valaha  a  létem  során
elhitessenek velem a szeretetről téves tanításokat. Isten különösen kedveli az őszinte szándékot, és
távol áll a körmönfont, hideg magyarázatoktól. Ezekkel ugyanis szép számmal találkozhat az ember
bármelyik egyházi vonalon.

 

Mi a probléma ezzel a három lépcsővel?
Ha rövid, és tömör szeretnék lenni, akkor csak annyit írnék, hogy MINDEN. Ez a módszer egy

régi energiát szolgált, az új energiában halálra van ítélve. Mostanra oly mértékben elhitették az
emberekkel azt, hogy ez a lehető legtermészetesebb útja a céljaik elérésének (lásd egyházi lelki
gyakorlatok struktúráját  is  ez adja),  hogy a legtöbben nem is  gondolkoznak ennek az alapvető
korlátoltságán? Ezt generációról generációra belekódolták az itt élő népességbe. Így fordulhatott elő
az, hogy száz milliók, milliárdok hisznek már adott módszerekben úgy, hogy a nagy részük, meg sem
kérdőjelezi,s egész egyszerűen vakon követ. Fel sem merül bennük, hogy a mostani korban ez már
káros lehet. Sőt, ha éppen nem érik el azokat az eredményeket, amit el kellene, akkor még jobban
ráhajtanak. Ha "leesnek" erős bűntudatuk támad. Így élik az életüket.

Ezt a káros kifejezést ne úgy vegyétek, mint valami eredendően rosszat, mert ilyen nem igazán
létezik.  Ez a módszer a régi kor régi energiáját szolgálta.  Olyan ez,  mint egy 5 éves gyermek
elfoglaltsága. Egy 15 éves is játszhat a régi játékokkal napi több órát, de ez nem igazán segíti őt elő
a tanulmányaiban,  és a korának megfelelő lelki  fejlődésében.  Minden kornak meg van a maga
energiája, amelyet lehetőség szerint okos dolog kihasználni, ha az ember többet szeretne elérni a
létezésben. „Amint fent, úgy lent”- Hermész Trisztmegisztosz. Ahogy ez egyéneknél megfigyelhető
jelenség, úgy népeknél, és bolygóknál is ciklikusan működik. Most egy olyan korba léptünk, amely
során a most megszokott  vallási,  politikai,  és gazdasági  rendszer olyanná vált,  mint a 15 éves
számára egy 5 éves elfoglaltsága. Akadályozni fogja a kiteljesedésében.

 

Én megéltem mindkét oldalát ennek a 3 lépcsős folyamatnak. Vallási és üzleti szinten egyaránt.
Utóbbiak azt kódolták belém, hogy nekem csak akkor nem fog sikerülni ez a könnyű folyamat, ha
nem követem ezt az egyszerű három lépést, vagy nem akarom igazán. Ha nem sikerült, és még egy
év után sem állt a házam előtt a 20 millió forintos német Mercédesz, akkor biztos, hogy valamit
rosszul  csináltam.  Tehát:  az  én  hibám.  Ők  mindent  megtettek.  Mindenben  támogattak.  Simán
milliomos lehettem volna. Nagyon sok pénzt és időt beletettek, és már rég felső vezetőnek kellene
lennem. Ha nem így történt, akkor biztos az én hibám. Nos, azt hiszem a WC mellé is ki kellett volna
ragasztani azt a Mercédesz fotót! Ejha. És tényleg! Nézzük ezt az egyházi oldalról:

Elkezded a lelki gyakorlatokat. Először lelkesen. Ám ahogy telnek az évek, egyre csökken a
lelkesedésed. Persze azt mondják, hogy ez természetes,  hiszen te amúgy is egy leesett,  bűnös,
anyagi élvezeteket szomjazó egyén vagy, akinek nem mindig fekszik az, hogy napi két , és fél órát
imádkozzon. Még nem vagy elég tiszta ehhez. Mocskos szívű vagy. Ha majd tiszta leszel, akkor a nap



24 órájában is tudod mondani az imát, sőt nem is lesz kedved máshoz, csak ahhoz hogy életed
hátralévő részében éjjel-nappal imádkozz.

 

Rövid  kitérő:  Nagyrészt  köznyelven  fogalmazok  a  könyvben.  Nem  teszek  teszek  bele
lábjegyzeteket sem. Ennek az oka, hogy legyen szó állami, legyen szó egyházi szféráról: az ember
hiába támaszt alá még hiteles írásokból/aktuális BTK-ból is (oldalszám,szerző) szerint, képesek ,és a
maguk javára kiforgatják, vagy hoznak egy olyan rendelkezést, ami az igazukat szolgálja. Ezért én
nem fáradok a továbbiakban, és mellőzöm ezeket a könyvben.

 

A legjobb tehát, ha éjjel nappal imádkozol. Bocsánat, hazudtam. Nem ez a legjobb. Akkor vagy
fullon, amikor sírva imádkozol. Lehetőleg egész éjjel. Hogy mikor alszol? Az már részlet kérdés.
Hogy van neked is egy durva fizikai tested? Ugyan már! Ne gondolkozz ezen, mert akkor csak elme
szinten vagy. Ne akarj egós lenni, egy lelki gyakorló már a kezdeti lépéseknél túl van ezen.

Azért szeretném hozzátenni, hogy egy üzleti akadémián is elhangzott olyan áldás, miszerint ne
tudjunk éjjel aludni, és olyan agyalással töltsük a Holdfényes pillanatokat, hogy még kit lenne jó
felhívni az üzlethez? Komolyan mondom. Megtörtént eset. Pedig egyáltalán nem volt vallásos az
illető hölgy.

Jó ha tudtok valamit azonban: sehol az eredeti (gnosztikus) vaisnava iratokban, sehol az eredeti
(gnosztikus) keresztény tanokban nem olvasni olyat, hogy Isten meghagyta: ha nem követed ezeknek
a sírós picsogós,  alig alvós szenteknek a példáját,  ha nem imádkozol napi 16 kört,  akkor ezer
százalék, hogy nem szeretsz, én nem szeretlek, és biztosan nem fogsz visszajutni hozzám. Oké?

Ha a Szeretet Istenének ilyen elvárásai lennének, akkor most a Sátán lenne a legboldogabb az
egész teremtésen belül.

Amikor a "Mi a probléma ezzel a három lépcsővel?" kérdést úgy válaszoltam meg, hogy minden,
akkor tulajdonképpen a "Minden" alatt a STRESSZ-t értettem. Miért?

 

Tulajdonképpen minden problémátok forrása a stressz

 

A stressz= sötétség=fél-elem. Sejtszinten tudományosan is kimutatható a stressz nagysága egy
emberi lényben (szívritmus analízis). Megdöbbentő lehet, de az itt élőknek csak egy maroknyi része
teljesen stresszmentes sejtszinten. Szerintem egy nagyobb fa alatt elférnének. Ám ahogy írtam, -egy
szeretetet prédikáló gurunak- , aki elvileg Isten közvetítője- , minimum ilyen szinten kell lennie.
Ráadásul ez még nem is jelent túlságosan fejlett szintet. Ezt úgy hívják más népeknél, hogy alap. Ez
három lépcső az egyik legkitűnőbb folyamat ahhoz, hogy sejtszintű stresszt generáljunk egy emberi
lényben  jelen  korunkban.  A  régi  kor  régi  energiája  meglehetősen  lassú,  lomha  jellemzőkkel
rendelkezett. Jelenleg egy technikailag felgyorsult világban élünk, ahol nem túl kifizetődő a stresszt
még jobban gerjeszteni. Egyszer csak azt vesszed észre, hogy hopp lemaradtál.

 

Jól tudom, hogy a stresszt és az erőszakot már sokan elfogadtátok, mint az élet velejáróját.



Nagyon sok álláshirdetés szövegében olvasni  olyan elvárást,  hogy jó  stressz tűrő képesség.  Ez
körülbelül úgy hangzik, mintha azt olvasnád, hogy jó sötétség, gyűlölet tűrő képesség. Miért is kell
ezt tűrni? Hm? Ugye milyen természetes már? Lelkesen írjuk a motivációs levelünkben, hogy nekünk
nem csak jó, hanem egyenesen kitűnő stressz tűrő képességünk van. Igaz jobb esetben valami rákba
belepusztulunk majd, és a nyugdíj korhatárt sem érjük meg, de a lényeg, hogy vannak praktikáink
arra, hogy a stressz elnyomjuk.

Mert: manapság ezt jelenti a stressztűrő képesség. A pszichológusok sem azt tanítják meg az
embernek, hogyan semlegesítsd VÉGLEG a stresszt egy adott problémára. Nem. Megtanítanak ezzel
együtt élni, és jól kezelni ideig-óráig. Egyházi oldalon is ez a módszer működik. Azt tanítják, hogy az
anyagi  világ  ilyen:  betegség,  stressz-  teljesen  normális.  Én  ismerek  olyan  írás  magyarázatot-
Bhágavatam nyugaton elfogadott magyarázatai (hindu Biblia), ahol szinte minden második vers után
azt sulykolják abba a szerencsétlen Isten keresőbe, hogy az anyagi világ velejárója a betegség és a
stressz. Ha ezt elfogadod, akkor azt is elfogadod, hogy a gurud beteges. Hiszen ez az anyagi világ
velejárója nemde? Mi sem természetesebb. Véleményük szerint itt négyfelé szenvedés van: születés,
betegség, öregkor, és halál. Igaz, az anyagi világba tartozik még egy milliárd és egy olyan bolygó,
ahol az egész népesség nem ismeri  a betegséget és a stresszt,  de ez már csak részlet kérdés
ugyebár.

 

A három lépcsős rendszer egyértelműen a fél-elem energiát táplálja, ami kifejezetten jó azoknak,
akik mindezt kitalálták

 

Nem mindenki él Szereteten ugyanis. Van aki belepusztul abba, ha nem kap a sötét valamilyen
rezgéséből rendszeresen.

Ha pedig azt gondoljátok, hogy Einstein nagy ész volt,  akkor még nem találkoztak legalább
egyetlen egy ilyen élőlénnyel.

 

Tehát miért nem lehet együtt élni a stresszel és a betegséggel? Miért nem természetes velejárója
egy tudatosabb anyagi világnak? A stressz mindig és minden esetben kudarcot okoz.

Miért olyan nagy probléma ez? Főleg egyházi szinten? Az embereket nem hogy elvezetnék az
szeretet valódi megéléséig, de sokkal mélyebb szintekre taszítják, mint amelyen a materialisták
többsége  él.  Nekem  volt  alkalmam  szembesülni  olyan  évtizedek  óta  lelki  gyakorló  emberek
vallomásaival, amit hallva, már csak azon csodálkoztam, hogy a manóba nem üt szöget a fejükbe,
hogy itt  valami probléma van a rendszerben? Ez a három lépcsős folyamat éppen ezért sokkal
károsabb egyházi szinten, mintha csak az üzleti életben alkalmaznánk az életünkre.

Sokan nem tudják, de ennek az önsegítő iparnak 97%-os kudarca van évről évre. Az a 3%, aki
sikert ért el, az minden esetben rájött valami plusszra, ami nincs benne az ilyen művekben, vagy a
karmáját éli meg.

Szeretném  kiemelni,  hogy  a  karma  csak  egy  séma.  A  legtöbb  spirituális  könyvben  valami
megváltoztathatatlan kőbe vésett 10 parancsolatként van jelen. Egy tudatosabb élőlény azonban
képes  arra,  hogy  bármit  és  bármikor  felülírjon,  átírjon.  Létezését  tekintve  nem kötik  egyetlen
bolygóhoz, vagy univerzumhoz.



 

Egész életünkben arra neveltek minket, hogy az akarat erőnket használva érjünk el mindent

 

Anyagi és lelki sikert egyaránt. A puszta akarat erőnkre támaszkodni azonban egyet jelent a
sikertelenséggel. Az akaraterő ugyanis a tudatos agyműködés terméke. Mi ezzel a probléma?

Egyrészt az, hogy a lelki gyakorlók 99%-a a Földön észből gyakorolja a lelki életet. Másrészt az,
hogy amikor a tudatos és a tudatalatti harcba kerül egymással, akkor mindig a tudatalatti kerül ki
győztesen. Ha elképzeltek egy nagy jéghegyet, aminek csak a csúcsa látszik ki a vízből, akkor az a
tudat. Az a több, mint 90%-os rész, ami a víz alatt van, az a tudatalatti. Itt szeretném azt hozzátenni,
hogy  olykor  még  azzal  a  pár  százalékkal  (tudatos  rész)  sem  vagyunk  jórészt  tisztában.
Elképzelhetjük, hogy az életünkre mi van nagyobb befolyással?

Az akaraterő tehát a tudatos agyműködés terméke. Elég kevés ereje van, amikor valami olyat
teszünk, ami a tudatalattinkkal nem egyezik teljes mértékben. Ilyenkor egy óriási feszültség/stressz
lép fel a szervezet összes sejtjében, ami egyből kibillenti az idegrendszert az egyensúlyból, ami pedig
egy jelet küld az immunrendszernek, hogy: LASSÍTS!

Egy lelki életet gyakorló esetében miért történik meg ez a folyamat? Igazából nagyon egyszerű a
válasz. A lélek eredetileg tudatos arról, hogyan kellene élni az embernek, és hogy kellene élni az
adott egyénnek (mit kellene megtapasztalnia pl). Az egyházak által diktált dogmatikus három lépcsős
rendszer azonban abszolút lélek és Isten ellenes. Hiába öltöztetik hivatalos vallási köntösbe, hiába
prédikálnak Istenről, és a szeretetről, ha szépen lehámozzuk róluk az álarcokat, akkor sok esetben
nagyobb  materializmussal  fogunk  találkozni,  mint  a  bolygón  bármelyik  gazdasági  anyavállalat
esetében.

A lélek eredetileg tudatos arról, hogy milyen a valódi szeretet. Arról is hogy az akarat erőnkre
támaszkodva naprakészen előírt  lelki  gyakorlatokkal  nem hogy megtapasztalnánk azt  az érzést,
hanem még rosszabb helyzetbe is kerülünk, mint az, aki el se kezdte ezt a folyamatot.

A bolygón lévő vallási intézmények nagyobb fegyvert jelentenek a tényleges irányítók kezében,
mint az elektronikus pénzzel vásárolt hatalom. Nagyon jól bevált tanítás például a nyugati vaisnava
egyházban (más vonalakban még nem süllyesztették a valódi hitet idáig ugyanis), hogy az embernek
fogalma sincs, hogy kell szeretnie Istent, fogalma sincs egyáltalán arról, hogyan szeressen másokat
(sőt  mi  több,  nem  is  élheti  meg  a  feltétel  nélküli  szeretet  állapotát),  és  Istennel  közvetlen
kapcsolatban nem is lehet, mert egy ennyire lerongyolódott személy társaságára a megtestesült
tisztaság abszolút nem kíváncsi.

Ezt a tanítást milliók hiszik el a Földön. Nem viccelek. Milliók alszanak el, és kelnek abban a
tudatban, hogy ők nem tudják maguktól hogyan kell szeretni Istent. Úgy élnek, hogy nekik közvetlen
kapcsolatuk nem is lehet Istennel. Ráadásul ezt az egyébként is félrefordított , és szűk látó körű
magyarázatokkal ellátott írásaikból alá is támasztják. Milliók és milliók élnek ilyen tudatállapotban a
régi energiához ragaszkodva egy új kor küszöbén.

 

És amit fentebb is kérdeztem, miszerint elgondolkodtál-e már azon, hogy az a sok száz millió
ember,  akik  valamilyen  egyházi  vonalat  követnek  már  évtizedek  óta,  nos  ők  vajon  miért  nem
valósították  már  meg  a  szívükben  a  paradicsom  állapotát?  A  legtöbben  közülük  szigorú
szabálykövetők.  Felelősségteljesen követik  az  egyház által  lefektetett  lelki  gyakorlatokat.  Sokan



közülük cölibátusban is élnek. Sőt, nem egy vezetőjük is cölibátusban éli az életét. Miért van az,
hogy ez a sok száz millió ember nem szabadult fel a Szeretetben? Nos, ennek az egyik legfőbb oka
az,  hogy teljesen lélek ellenes lelki  gyakorlatokat végeztetnek a hívekkel.  Ez egy stressz alapú
rendszer. Teljesen szellem és lélek ellenes mentalitást programoznak a tudatalattijukba. Igazságban
szólva  ugyanis  nincs  ,  és  soha  nem létezett  olyan,  hogy  Istennel  ne  lehetne  bárki  közvetlen
kapcsolatban. Ilyen elvre akkor van szükség, amikor fel akarnak építeni egy kontinenseket átölelő
intézmény hálózatot. Ez nem más, mint egy régimódi hatalom gyakorlási elv. Ehhez a rendszerhez
papok kellenek (akik nélkül  te  nem juthatsz el  Istenhez),  és  sok -sok rabszolga,  akik főként a
pénzüket adják, vagy az értékes idejüket arra, hogy még több pénzt gyűjtsenek az egyháznak. Ha
nem szolgálod őket megfelelően, akkor Isten szóba se áll  veled. Hiszen ők azok, akik közelebb
vannak  Istenhez.  Ők  veszik  át  a  pénzeteket,  ők  tanítanak  titeket  Istenről.  Mégpedig  abban  a
szellemben tanítanak, mintha te magadtól semmit nem tudnál róla. Mintha egy banga zombiként
élnéd az életed nélkülük. És te ezt elhiszed. Ha ez a pszichológiai jelenség fellép egy házasságban,
akkor azt a törvény verbális erőszaknak definiálja. Ezt a jelentséget egyre többen ismerik bolygó
szerte. Adott egy agresszor, aki azt érezteti veled, hogy nélküle egy nagy nulla lennél, és többször is
kifejezésre juttatja a véleményét veled, szemben, hogy mi mindenben nem vagy elég, és adott az
áldozat, aki mindezt egyre inkább el is hiszi. Egy ilyen kapcsolódásból nehéz kiszakadni. Legtöbb
esetben külső segítségre van szükség.

Hermész Trisztmegitosz nagy mestere volt  az alkímiának:  Ahogy fenn,  úgy lent,  és  amilyen
kicsiben olyan nagyban, s amilyen nagyban olyan kicsiben tanítása örök érvényű, és erre a példára is
alkalmazható.  Az  egyházi  szervezetek  olyanok,  mint  egy-egy  nagy  bántalmazott  család.
Intézményeikben totális erőszak történik, ám sokkal kiterjedtebb formában, mint egy négy fős család
egysége. Itt globális szinten hitetik el veled, hogy egy mocskos semmirekellő vagy, és a vezetők
nélkül örökre elveszel a nagyvilágban.

 

 

Ők azok, akik megszabják hogyan gondolkodj, és hogyan érezz. Igen! Azt is, hogyan érezz. Hiszen
a nyugati vaisnava egyházban létrehoztak olyan kisebb testületeket, amelyek a helyi közösségeket
felügyelik olyan szinten,  hogyha azok mesélnek a megéléseikről,  akkor koordinálják,  hogy azok
helyesek -e vagy helytelenek Isten szemében.

Akinek most teljesen kikerekedett a szeme azon a szinten, hogy nem, ilyen nem létezhet ezen a
bolygón, azt szeretném előre felkészíteni, hogy még csak most jön a java. Ám mégis vannak, akik
felteszik a kérdést, hogy mi ezzel a probléma? Az írások mindig is azért voltak, és vannak, hogy utat
mutassanak az embernek. Igen, ez is félig igaz. Istenről mindig is írtak és írni is fognak, míg lesz
ilyen, hogy írás tudománya, és fontossága.

Ám  itt  szeretnék  beszúrni  egy  tanítást  a  Beszélgetések  Istennel  című  könyvből:  "Az  a
legcsúfondárosabb,  hogy  oly  rettentő  nagy  súlyt  helyezel  Isten  szavára,  és  oly  keveset  a
megtapasztalására.  Valójában oly  csekély  értéket  tulajdonítasz a  megtapasztalásnak,  hogy ha a
tapasztalatod  Istenről  eltér  attól,  amit  hallottál  róla,  akkor  gondolkodás  nélkül  elveted  a
tapasztalatot és magadévá teszed a szavakat, noha éppen a másik utat kellene választanod."

Az ilyen intézményesített rendszerekben pont az a probléma, hogy mindent az ellenőrzésük alá
akarnak  vonni.  Nekem  azt  tanították  a  nyugati  vasinava  egyházban,  hogy  még  az  Istennel
kapcsolatos álmaidat is ellenőriztetned kell a feljebbvalóiddal. Ha azok úgy találják, hogy az átélt
érzések, és élmények nem egyeznek az írásokkal, akkor elvetik. Ennyi az egész. Ami nem fér bele a
képükbe, az nem létezik.



Úgy is fogalmazhatnék, hogy ami nem egyezik az egyház érdekével, azt sértőnek, Isten vagy
pap/guru káromlónak, vagy egy bolond, lázadó eszmefuttatásának hirdetik ki a hívek, és a nagy
közönség köreiben. Gondoljatok csak bele: Jesuát Isten káromlással vádolta az akkori egyház. Ugye
nem túlságosan megdöbbentő, ha ma is azzal vádolnák őt, ha megjelenne? El sem hinnék, hogy Ő
Jesua. Szépen besétálna a Vatikánba (biztos vagyok benne, hogy nem csókolna kezet a pápának), és
magának az ördögnek tartanák. A vaisnava egyházak felébredt szószólói is így vannak, és lesznek is
kitiltva a benső köreikből.

 

Jesua nem kívánt egyházat alapítani

 

Főleg nem egy kizárólagosan férfi energiájú vonalat. Ő annyit mondott az emberiségnek: amikor
a vallást intézményesítik, akkor elvész a szeretetet. Ennek azaz egyszerű oka, hogy a Szeretet
szabad akaratot hagy. Ha te korlátozni akarod magad, és ellenőrzésed alá akarod vonni a szeretet
áramlását, akkor ő önként és dalolva távozik. Úgy, hogy te észre se veszed! A szeretet madarát nem
vonzzák az egyházak kalitkái. Ha akarna belerepülhetne, de a tudatlanságot ő sem kívánja eloszlatni.
Senkit  nem  ébreszthetsz  fel  kényszerrel,  erőszakkal,  hatalom  gyakorlással,  dogmákkal.  Ő  a
szabadság,  és  azok  között  szárnyal,  akik  nem  akarják  őt  az  ellenőrzésük  alá  vonni.  A  lelki
gyakorlatok helyett válaszd a megengedést.

Amikor a Szeretetet szeretnéd befogni, akkor kicsúszik a kezeid közül, mint egy sikamlós hal.

 

Mindezen információk tudatában szeretném megkérdezni tőled újra: Mi a célod az életben? A
külső körülményekből fakadó célok eleve stresszt generálnak. A három lépcsős folyamattal garantált
hosszútávon a DNS-t degeneratív elhajlása betegségek, vagy mentális zavarok formájában, de mi a
helyzet, ha egy benső értéket tűzünk ki célunkká, esetünkben- az egyházak világában: a szeretet
megélést, Isten szeretetteljes odaadó szolgálatának valódi átélését, Isten szeretetének átérzését? Azt
gondolhatnánk,  hogy nincs ezzel  semmi probléma, hiszen ezek a valódi  értékek.  Egy értelmes,
tudatos  ember ilyen és  ehhez hasonló  célokat  tűz  ki  az  életében.  Béke,  Öröm,  derű,  szeretet,
harmónia, kiegyensúlyozottság, rendíthetetlenség, alázat.

Önmagukban  véve  ezekkel  nincs  is  baj:  ezek  képviselik  a  Tudatosságot.  A  bökkenő  akkor
kezdődik, amikor ezeket az egyház által lefektetett liturgiák/szádana/lelki gyakorlatok által próbálják
előhozni az emberből. Ez erőszak, és a régi energiát táplálta.

 

Ráadásul a bökkenő már nem is itt kezdődik, hanem ott, hogy az emberek különféle értékeket
kezdenek el felsorolni, és különféle gyakorlatok által próbálják kifejleszteni magukban, például az
alázatot vagy a türelmet. Ez olyan, mintha egy házat úgy kezdenénk el építeni, hogy alapozás helyett
szólnánk a kőműveseknek, hogy figyeljetek csak, van egy klassz ötletem! Nézzétek csak itt van ez az
építészeti  szakkönyv, 6000 éves,régi,  tehát tuti  hiteles! Igaz, már lefordították, átfordították, és
sokféleképpen megmagyarázták, de mondok valamit: ez a tuti. Azt írják benne, hogy először a falakat
építsétek, és rá a tetőt. Az alapozással ráér foglalkozni. Azt olvastam, hogy ehhez idő kell. Közben is
csinálhatjátok,  de  nagy  ostobaság  ezzel  kezdeni.  És  amúgy  se  tudnátok  először  az  alapot
megcsinálni. Még nem vagytok rá képesek. Ha majd a fal és a tető kész lesz, akkor lesz valamiféle
rálátásotok arra, hogyan készítgessétek el az alapot. Szerintetek mit mondana egy normális kőműves



nektek?

A parabolám esetében az alap a szeretet, és minden más, ami az alapokra épül (falak, tető) azok
az erények (alázat,  türelem, békesség,  kiegyensúlyozottság).  A mi kőművesünk fogta magát,  és
elment, azt mondta, hogy szalma házat nem épít, keress mást, vagy inkább vizsgáltasd ki magad a
legközelebbi elmegyógyintézet szakemberével.

Szeretném elárulni,  hogy valójában ez lenne egy tudatos ember válasza akkor is,  amikor be
akarják magyarázni neki, hogy különféle akaratosan működtetett folyamat majd kifejleszt különféle
erényeket, úgy hogy a szeretet valódi megélése majd csak a későbbiek folyamán következik be. Ez a
legnagyobb stressz faktor, és legdurvább erőszak, amivel eddig találkoztam az életem során. Én egy
bántalmazó házasságban jártam egy ilyen erőszakos közösségbe. Ha ez így 2 in 1 végigéled, akkor,
ehhez képest egy világháborús bombázás a fejed fölött (miközben te valamelyik pincében mormolod
az imádat veszettül) egy vacak szabadulós játék.

 

Hogy miért?

 

Az életünk egyetlen célja, és minden élőlény egyetlen célja, nem más mint a Szeretet korlátlan,
kreatív, szabad megélése. Nem az, hogy öregkorodig csak prédikálsz róla, miközben egy pillanatra
nem érezted át, nem az, hogy a szeretet nevében vallásos intézményeket hozol létre, hogy majd így
terelgesd a nyájadat(birkák tömegeit), s nem az, hogy az Ő nevében száz milliókat téríts el tőle. Az
életed egyetlen célja, hogy SZERESS. Ennyi. Nem túl bonyolult ugye?

És  most  jön  az  ún.  felháborító  rész:  Ezt  a  célt  pedig  legjobban  az  egyházi
liturgiák/szádanák,  különféle  beszabályozott  lelki  gyakorlatok  akadályozzák  meg  a
leginkább.

 

Még  az  egyszerű  materialistának  is  nagyobb  szabadsága  van  (nem  annyira  bekódolt  a
tudatalattija), mint az egyházi követőknek. Az ilyen embereknek nagyobb esélyük van arra, hogy
bármiféle tapasztalása legyen a Szeretetről, mint azoknak, akik mindent elvetnek, amit nem tartanak
hitelesnek a feljebbvalóik. Az emberi test pedig szuper intelligens. A sejtmemória (DNS) ugyanis
tökéletesen lekódol mindent, és ezáltal olyan falakat építünk, amelyeken csak azok a tapasztalatok
képesek áthatolni, amit mi megengedünk. MEGENGEDÉS. Emlékeztek? Szabad akarat van. Ha az a
kívánságod, hogy bekorlátozd magad, akkor azt Isten nem fogja megtiltani neked.

Nekem volt alkalmam részt venni egy olyan Budapesten rendezett Vallásközi Konferencián, ahol
a nyugati vaisnava egyház egyik guruja kategorikusan kijelentette, hogy aki azt állítja magáról, hogy
beszél Istennel, vagy már hallotta őt, szólt hozzá az Úr, netán látta Őt (Ez már mindennek a teteje)-,
az egy szélhámos csaló, vagy egyszerűen bolond. Ezen ott mindenki egyetértően mosolygott. Ők már
csak tudják mi a pálya, mi? Sugárzik belőlük a szeretet.

Tovább megyek, mert a vele szembe ülő másik vallási képviselő azt tette hozzá, hogy manapság
ez már nem jellemző. Régen a prófétáknál előfordult, igaz Jesuát Isten káromlásért is bűntették
ezért, de a lényeg, hogy régen a prófétáknál ez megeshetett, de mi a konklúzió? A mai emberhez már
nem szólhat Isten. Annyira leesett, mocskos, öntudatlan, aljas lény lett a véleményük szerint.

 



Tehát ha bekorlátozod magad, és csak azt engeded be, amit ezek a vallási intézmények diktálnak
neked, akkor szabad az út. A sejtmemória erre kezdi létrehozni a programjait. Az emberi DNS akár
évezredekig is képes egy-egy ilyen programot tárolni. Ilyenekkel van teli a tudatalattink (szívnek is
nevezhetjük). Teli van lim-lommal. Különféle téves programokkal. Ezek pedig tökéletes védelmi hálót
(egyfajta vírusirtó programot) dolgoznak ki életed hátralévő részére, és az elkövetkező életeidre is.
Mit értek ezalatt? Ha pl. a jövőben történik veled valami, ami veszélyezteti a már beléd kódolt
hitrendszer épségét, akkor a program védelmi része aktiválódik. Figyelmeztet téged. Harcolj vagy
menekülj.  Teljesen  ösztönösen  fogsz  cselekedni  cseppet  se  aggódj  emiatt.  Ha  nem  vállalsz
felelősséget az életedért, akkor majd vállalnak helyetted mások emberek, és nézetek. Lehetséges
mellékhatások ügyében azonban kérdezd meg a kezelőorvosodat, és a gyógyszerészedet,jó?

 

A  Szeretet  sosem  tesz  beléd  ilyen  félelem  alapú,  bűntudat,  vakon  követő  parancsteljesítő
programot. Erre csak az egyházak képesek. Szeretném megjegyezni, hogy az esetek 90%-ban ezt
nem  tudatosan  teszik  az  ilyen  intézmények  képviselői.  A  jó  szándék  vezérli  őket.  Nincsenek
tudatában annak, hogy mit tesznek az emberekkel hosszú távon, és azzal sincsenek tisztában, hogy
hová futnak a szálak. És valójában milyen is az a pók ott a háló közepén? Ezért megkérek minden
kedves olvasómat. ,aki már épp készült megragadni a tüzes vasvillát, hogy ne azokra a szerencsétlen
papokra legyetek mérgesek, és ne őket hibáztassátok. Egyáltalán senkit se. Magatokat se! Bennetek
is egy téves program futott/fut, amely újra és újra elhiteti veletek ilyen -olyan közösségben, hogy
éppen mi a megfelelő út Istenhez, vagy a szeretet megéléséhez. Ezek a programok az akaraterőtökre
való támaszkodásból jöttek létre. A régi energiát szolgálják. Ugyan azt hirdeti az összes egyház: az
elmét nekünk kell uralni, de a lelki gyakorlataik által a következő történik:

 

1. Kijelölsz egy célt. Legyen ez Isten szeretete, és Isten odaadó szolgálata. Ekkor már el kell
kötelezned magad valamelyik vonalhoz, egyfajta intézményhez. Ők majd megmondják neked azt,
hogy kikhez kell még hűségesnek lenned, és kiktől kell elfordulnod, ha jót akarsz magadnak.

2. Kezedbe adnak egy klassz kis tervet. Egy valódi, hang vezérelt biorobot irányított GPS-t. A
legmodernebb technikát.  Szinte  minden évben új  verzió  jön  ki  ezekből  is.  Tehát  aki  szereti  a
változatosságot, és kívülről szeretne vallásosként élni, azoknak javaslom a legújabb 2020-as 5.0-ás
verziót.  Annyiban jobb a 2006. 4.0 -nál,  hogy itt  életed teljes körű ellenőrzése fejében teljesen
megvédenek az Univerzum jelentős része ellen. A Tudást is beleértve. Megmondják hogyan élj, hogy
gondolkozz,  és  hogyan  érezz.  Ugye  milyen  csodálatos?  Istenről  való  tapasztalásaidat  ellenőrző
bizottság vizsgálja át. Ha pedig netalán tán más könyvekből is tanulni szeretnél, akkor mentorok
segítenek visszatérni a sok felesleges „ponyvairodalomtól” azokhoz a könyvekhez, amelyeket ők
hitelesnek tartanak. Ám a legfontosabbakat még nem említettem: az ima körök számát. Mindennap
ugyanazt a mennyiséget kell kántálnod, ha esik, ha fúj. Bármi történik, ha van kedved, ha nincs. Ha
ezt a leglényegesebb tézist nem tartod be, akkor biztos lehetsz abban, hogy nem valósítod meg az
Isten szeretetet.  Se Isten, se az alapító guru nem vesz téged komoly hívőnek. Hiszen Istennek
rendkívül fontos, hogy úgy imádkozz hozzá olykor, hogy semmi kedved nincs hozzá. Igen, fontos
elvárás.

3.  Igazából  ez  az  a  pont,  ami  a  koronája  annak,  hogyan  távolodjunk  el  a  Szeretettől
professzionális szinten. Itt már nincs más dolgod, mint mozgósítani az akaraterőd. Imádkozz akkor
is, ha semmi kedved. Mormoljad csak. Strigula meg van, jöhet a következő. Igaz, már nagyon nézed
az órádat, hisz menni kellene, és a gyereked épp most készül leforrázni magát az otthagyott tea
vízzel. Sebaj! Imalánccal a kezedben- míg éppen a szoba, és a konyha közt szállsz Supermant is
megszégyenítő sebességgel - mond az imát! Teljesíteni kell a köröket. Minden nap. Hiszen csak



akkor vagy komoly, igazi megbízható hívő. Nem ám olyan, aki csak teng leng az utcákon és azt se
tudja hová tart az emberi élete. Te már felébredtél. Tudod mit kell tenned. Így az imaláncot le se
teszed. A kezedben van akkor is,  ha főzöl,  ha gyereket nevelsz, sőt még vezetés közben is.  Az
imalánc a kezeden, és a figyelmed az érzékeken.

 

Részese voltam olyan templomi tanításnak, amikor a szerzetes nagy mellénnyel járkált fel és alá
(mint, aki már mindent tud arról a sok szerencsétlen hangulatember tévelygőről az utcán. Akiknek
egyébként más helyütt alázatos pofával kínálja az egyházi könyveket a főtereken). Ez a szerzetes
egyértelműen kijelentette, hogy ti ott, akiknek célja a legfelsőbb Isten tudat kifejlesztése, ti nektek
bizony akkor is mondani kell az imát, amikor nem szívből mondjátok. Akkor is, ha semmi kedvetek
hozzá. Ennek a mélységeit majd egy másik fejezetben fejtem ki. A lényeg, hogy köteleznek valami
olyanra, ami ha nem szívből fakad, akkor annak nemhogy semmi értelme, de még komoly visszavető
hatása is van. Miért? Stresszt okoz a tudatalattiban.

 

Mint mondtam az akaraterő a tudatos agyműködés terméke. A tudatos rész pedig elenyészően
szűk réteg a tudatalatti nagyságához képest. Tudjuk, hogy mi zajlik a tudatalattiban? Sokszor még
azt sem, hogy mi a tudatos részben. Amikor arra kötelezed magad, hogy egy ösztönös folyamatot
mesterkélt gyakorlatokkal hozz a világra, akkor gyakorlatilag úgy teszel, mint az a gyerek, aki a
bimbózó rózsa szirmait szétfeszegeti. Mi történik ezzel a rózsával? Sose fog kinyílni már rendesen.
Sosem teljesedhet ki abban a formájában.

Amikor a puszta akarat erőnket mozgósítjuk ahhoz,  hogy elérjük Istent,  és az Ő szeretetét,
mindig  és  minden  esetben  kudarcot  vallunk.  Ezért  van  az,  hogy  a  nyugati  egyház  vezető
gurujai/papjai  sorra  elbuknak  (pl.  szex  botrányokba  keverednek,  betegesek  vagy  pénzközpontú
egyházakat működtetnek), és ezért van az, hogy az őket követők sem csattannak ki túlságosan a
szeretet melegétől. Vannak köztük professzorok/egyetemi, főiskolai tanárok, akik kívül- belül fújják a
templomi  írásaikat.  Mindent  mindennel  alá  tudnak  támasztani,  miközben  a  jegesmedve  is
tüdőgyulladást kapna mellettük.

Nagyon fontos, hogy amit tesztek az életben azt Igazságban és Szeretetből tegyétek. Vagy teljes
szívvel tegyetek valamit, vagy sehogy. Amikor a puszta akaraterőtökre kell támaszkodnotok ahhoz,
hogy valamit megtegyetek, akkor az egyrészt érdektelen marad Isten előtt, másrészt még sejtszinten
is létrehoztok egy destruktív mintát. A stressz pedig kudarchoz vezet. Hogyan?

Ennek a folyamatát a legjobban a Szeretetkód című könyvben írja le a híres pszichológus. Ebből
idézek egy részletet:

 

"1.  A stressz megbetegít.  A betegségek 95%-t a stressz okozza,  ezt ma már a földkerekség
minden orvosa így gondolja. Ez nem újdonság.

2. A stressz megbénít. Nem engedi, hogy a magasabb intellektuális központjaid elegendő vérhez
jussanak, ezáltal gyengíti a kreativitást, a probléma megoldóképességet, és általában minden olyan
képességedet, amely boldogsághoz és sikerhez segítene.

3. A stressz elszívja az energiád. Egy kezdeti energia dús állapotból, melyet a kortizol hoz létre, a
túl adrenalin hatására az energiaszinted mélyen lecsökken, mert biológiailag, csak akkor kerülhetsz
stresszhelyzetbe, ha életveszélyben vagy, amikor is a parancs úgy szól, hogy "küzd vagy menekülj"-



mindkettő  elhasználja  benned  a  kortizolt.  A  leggyakoribb  panasz,  amit  a  klienseimtől  hallok:
"Állandóan fáradt vagyok". Nem csoda, hiszen a legtöbben krónikus stresszben élnek.

4. A stressz hatására mindenhez negatívan állsz hozzá. "Nem tudom megtenni. Nem fog sikerülni.
Nem vagyok hozzá elég ügyes, elég tehetséges, elég vonzó. Rossz a gazdasági helyzet." Aki így
gondolkodik, az általában meg van győződve róla , hogy józanul felmérte a helyzetét. Csakhogy ez
nem így van - a stressz beszél belőle. Ha sikerül elbánni a stresszel, a torz gondolatok, érzések,
meggyőződések és tettek maguktól, automatikusan alakulnak át pozitív gondolatokká, érzésekké,
meggyőződésekké és tettekké- az akaraterő nem fog rajtad segíteni.

5. Szinte nincs olyan feladat, amit végre lehetne hajtani a stressz állapotában. Miután elolvastad
a fenti négy megállapítást, ez az egyetlen logikus következtetés, amire juthatsz. Hogyan sikerülhetne
bármi  olyankor,  amikor  beteg,  fáradt,  bénult  és  pesszimista  vagy?  Egy  ideig  elkínlódhatsz,
megpróbálhatod  felfelé  lökdösni  a  sziklát  a  hegyoldalon,  de  a  szikla  előbb  utóbb  elkezd
visszagurulni, és menthetetlenül agyon nyom."

 

A katolikus, iszlám, buddhista, vaisnava, és sok más egyházi vezető ezért, az ő nyelvükön szólva,
leesik, ha valamilyen botrányba keveredik. Ők ezt azzal magyarázzák, hogy nagyon erős az anyagi
világ kéjes energiája, ezért jobb minél erősebben, intenzívebben elzárkózni a kéjtől, és tudatlan
lények meséjének vélni a két ember közti szerelmet. Az igazság azonban az, hogy az olyan ember,
aki már megvalósította az Isten Szeretet (azaz nem vizet prédikál és bort iszik), az nem beteges, és
ha a lebukás veszélye nélkül is megtehetné, hogy idegen nővel háljon csak a szex miatt, akkor se
tenné meg. Azért mert a Szeretet szabad madarából fakadó igazi erényeket birtokolva nem érez rá
késztetést. Egy másik dimenzióban van a tudata, másként fogalmazva más tudatszinten van. Amikor
azonban valaki mesterkélten az egyházak által lefektetett három lépcsős modell szerint jár el, akkor
úgy épít házat, hogy kihagyja az alapozást.

 

Pio Atya egyik híres tanítása: " A Szeretet az erények királynője. Ahogy a gyöngyöket a fonál
tartja össze, úgy fogja össze az erényeket a szeretet. Ha a fonál elszakad, szétgurulnak a gyöngyök,
ugyanígy ha a szeretet elvész, szétszóródnak az erények."

 

Ha nincs fonalad, akkor mire fűzi fel Isten a gyöngyöket? Az egyházak megtanították a híveiket
arra, hogy gyöngyös ládikóban tartogassák ezeket az erényeket. Aztán jön egy tolvaj (akit májának,
vagy Sátánnak hívnak) és kilop néhányat. Micsoda stressz, nem? Nagyon kell vigyáznia tehát a
hívőnek, nehogy csorbát szenvedjen a hűsége, alázata, türelme, igazmondása. Azt nem veszik észre
csak, hogy ahol a szeretet jelen van, ott ezek az erények automatikusan megjelennek, és működnek.
Még csak tudatosnak sem kell lenned aziránt, hogy neked most épp türelmesnek kellett volna lenned
a gyerekeddel, mert ezt tanítják az írások magyarázatai, vagy a templomi képzések.

Nekem  volt  szerencsém  megélni  nyugati  vaisnava  egyházi  keretek  közt,  hogy  a  családos
embereket képzésekre hívtak: Hogyan lehetnének jobb férjek, jobb feleségek. Bemutattak nekik
gyakorlatokat, hogyan fejlesszék a türelmet, és hogyan lehetnek alázatosabbak. Még házi feladatot is
kaptak otthonra, amiről mindig kiderült, hogy csak ideig-óráig tudták gyakorolni.

A Szeretetet ugyanis nem tudod mesterkélten gyakorolni. Vannak az életben dolgok, amit meg
kell tenned, akkor is, ha nem mindig szívből teszed (hozzáteszem, hosszútávon ezt is stresszt okoz),



de ezek alapvető létfenntartási kötelességek. Például elmégy dolgozni. De amikor a lelkedről van
szó- igazából a legintimebb szféráról, akkor nem fenyeget az a veszély, hogy épp éhen halsz vagy
megfagysz, ugye?

Ha ott  sem vagy  képes  szívből  élni  egy-egy  aprócska  választásodat  illetően,  akkor  az  élet
semmilyen más területén nem leszel képes. Gyakorlatilag az életed egy száraz kötelességgé válik. A
szíved üressé lesz, és tényleg arra fogsz vágyni, hogy visszatérj Istenhez valamilyen bolygóra. Miért?
Azért mert ezt az egész anyagi világot szenvedésnek éled meg. Vagy beteg vagy, vagy mormolsz
mantrákat ugyan, de mégse érzel nagyobb eksztázist, vagy utazol (akár szentnek nevezett helyekre
is), de azt is élmény hajhász szinten egyből facebookra posztolva a fotókat (hisz belül tombol az
üresség, és unnád már magad egy helyben évtizedekig). A lényeg, hogy nem jó se így, se úgy.
Szenvedsz az öregkortól, szenvedsz a haláltól, szenvedésnek éled meg a születést, és még a fiatal
korodat is.

Javítsatok ki, ha rosszul mondom: Nem azt tanítja minden egyházi írás, hogy az Isten Szeretet
megvalósításának  legmagasabb  szintje  az,  amikor  már  nem  is  vágysz  vissza  hozzá,  hanem  a
szívedben  éled  meg  a  mennyei/lelki  világot?  Istennek  tetsző  élet  az,  amikor  nem  érzed
kötelességnek, hogy megfőzz aznap, vagy imádkozz Hozzá. Azonban tudom és tisztában vagyok
azzal, hogy sokan azt prédikálják: A szeretetet nem mindig érezteti az ember, hanem a cselekvés
útján fejezi ki. Ebben is ott van a fél igazság. A szeretet ugyanis cselekszik. De amikor cselekszik,
akkor nem tudod nem érezni. Sajnos van egy szomorú hírem a tudatlanság dogmáit hirdetők felé: A
Szeretet- a valódi szeretet- érezhető.  Nem lehet véka alá rejteni.  Van ugyanis két alapvető
tulajdonsága, ami nagyon árulkodó szokott lenni: fényes, és melegséget áraszt.

Mondjátok, hogy feltaláltam a spanyol viaszt! Legalább egy ember! Senki se mondja? Ez ennyire
egyértelmű és természetes? A mindenit! Akkor mégis, miért van az, hogy a Földön lévő egyházak
képviselőiből, és az őket követők nagy tömegből miért is nem árad ez a kettő? Egyszer kaptam erre
egy jó választ egy évtizedek óta vallásos életet gyakorló paptól: „A Szeretet először be kell mutatni,
és csak utána lehet éreztetni.” Azt hiszem, hogy ezért már Nobel díj járna, ha lenne hozzá „Emberi
hülyeség” kategória is.


